

IDS 2020 – Industrial Data Science Conference

October 20 & 21, 2020 | Online Conference

Digitalization, Industry 4.0 and the Internet of Things (IoT) are transforming industries and generate ever-increasing amounts of data. Machine Learning, Artificial Intelligence, Data Science, Data Mining, Process Mining, and Predictive Analytics allow to derive enormous benefits from the collected data.

The third edition of the IDS brings together experts from industry and science in the field of Industrial Data Science. Learn about real-world applications from industry experts, get inspired by our project marketplace, and find time to network during breaks and our networking event.

Location: online

Further information and registration: www.industrial-data-science.de

Questions? Contact us at: ids2020@industrial-data-science.de

Please note that to encourage international exchange, the conference will be held in English.



IDS 2020 – Industrial Data Science Conference

20. & 21. Oktober 2020 | Online Konferenz

Digitalisierung, Industrie 4.0 und das Internet der Dinge (IoT) verändern die Industrien und erzeugen immer größere Datenmengen. Maschinelles Lernen, Künstliche Intelligenz, Data Science, Data Mining, Process Mining und Predictive Analytics ermöglichen es, große Vorteile aus den erfassten Daten zu ziehen.

Die zweite Ausgabe der IDS bringt Experten aus Industrie und Wissenschaft auf dem Gebiet Industrial Data Science zusammen. Erfahren Sie mehr über praxisnahe Anwendungen von Branchenexperten, lassen Sie sich von unserem Projektmarktplatz inspirieren und finden Sie in den Pausen und unserem Networking Event Zeit zum Netzwerken.

Location: online

Weitere Infos & Registrierung: www.industrial-data-science.de

Fragen? Kontaktieren Sie uns unter: ids2020@industrial-data-science.de

Bitte beachten Sie, dass die Konferenz zur Förderung des internationalen Austauschs auf Englisch stattfinden wird.

